

شركة أعيان للإجارة و الاستثمار سيس. A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO.KS.C.P.

السادة/ شركة بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

السادة/ إدارة الإفصاح – هيئة أسواق المال

التاريخ: 03/07/ 2023 إشارة: أ.أ.23/03/102

Gentlemen: Disclosure department – CMA

Gentlemen: Boursa Kuwait

Peace, mercy, and blessings of Allah be upon you,

Subject: Disclosure of material information

With reference to the above subject, and the regulatory term of material information disclosure as per chapter four of book ten "disclosure and transparency" of the Executive bylaw of law No. 07 of 2010 regarding the establishment of Capital market authority and dealing in securities and their amendments.

Attached material information form of Aayan leasing and investment company K.S.C. P

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الأحكام المنظمة للإفصاح عن المعلومات الجوهرية كما بالفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 07 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم التعامل في الأوراق المالية وتعديلاتهما.

مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية لشركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك.ع.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

عبدالله محمد الشطى

الرئيس التنفيذى

Yours sincerely,

Abdullah Mohamed Al-shatti Chief Executive Officer

Attachments:

- Material information form.



المحترمين

المحترمين

المرفقات: - نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

شركة أعيان للإجارة والاستثمار (ش.م.ك. ع) A'AYAN LEASING & INVESTMENT CO. (8)



Material Information Disclosure Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجو هرية	
Date	07/0	التاريـــخ 07/03/2023	
Listed Company N	Name:	مم الشركة المدرجة:	
Aayan leasing and investment company K.S.C. P		شركة أعيان للإجارة والاستثمار ش.م.ك. ع	
Material Information:		المعلومة الجوهرية:	
We would like to inform that the Capital Markets		حيطكم علماً بموافقة هيئة أسواق المال على تجديد حق التعامل	
Authority approved the renewal of the right to deal with		سبة 10% من أسهم شركة أعيان للإجارة والاستثمار (أسهم	
10% of Aayan Leasing and Investment Company shares (the treasury shares) for a period of six months from		خزينة) لمدة ســــتة أشـــهر اعتباراً من موافقة هيئة أســواق المال	
CMA's approval Dated 07 March 2023 in accordance with		الريخ 07 مارس 2023 بحسب القوانين واللوائح ذات العلاقة.	
the related laws	s and regulations.		
Material information Significant Effect on the financial position of the company:		ر المعلومة على المركز المالي للشركة:	
There is no financial impact on the company financial position.		لا يوجد آثر مالي على المركز المالي للشركة.	
material informatio effect resulting from	on the financial position shall be mentioned if the on can measure that effect, excluding the financial m tenders or similar contracts.	م ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة باس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات ما يشبهها من عقود.	
material informatio listed companies' v companies' disclos	y, which is a member of a Group, disclosed some on related to it and has Significant Effect on other which are members of the same Group, the other sure obligations are limited to disclosing the e financial effect occurring to that company itself.	ا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية نحصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضرمن مجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة تصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.	

in the the	للإجارة والاستثما	شركة أعيان
A'AVAN LEA	SING & INVEST	MENT CO.
A ALAN MA	8	

1. 55 42